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Vedoucí kolotoče Zář 27, 2022

VIDEO: Tři masivní exploze zničily plynovody Nord
Stream 1 a 2 nedaleko dánského a švédského pobřeží a
polský europoslanec a bývalý ministr obrany a
zahraničních věcí již za likvidaci obou plynovodů stihl
USA poděkovat na Twitteru! Podle ruské FSB mohlo jít
o exploze protiponorkových torpéd svržených na
potrubí z lodi nebo ze stíhačky! Pro domácnosti plyn s
omezeními v EU bude, ale průmysl v Evropě zřejmě
zkolabuje! Vedení koncernu VW dokonce zvažuje
uzavření továren ve Střední Evropě a přesunutí výroby
na jihozápad a sever Evropy do pobřežních měst, kde
jsou LNG terminály!

aeronet.news/video-tri-masivni-exploze-znicily-plynovody-nord-stream-1-a-2-nedaleko-danskeho-a-svedskeho-
pobrezi-a-polsky-europoslanec-a-byvaly-ministr-obrany-a-zahranicnich-veci-jiz-za-likvidaci-podekoval
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z lodi nebo ze stíhačky! Pro domácnosti plyn s omezeními v EU bude, ale průmysl v
Evropě zřejmě zkolabuje! Vedení koncernu VW dokonce zvažuje uzavření továren
ve Střední Evropě a přesunutí výroby na jihozápad a sever Evropy do pobřežních
měst, kde jsou LNG terminály!

Energetické drama v Evropě de facto nabírá nejšílenější možné

obrátky a označovat situaci za eskalaci je prostě slabé slovo. Nejprve

německý Tagesspiegel [1] a po něm i ruská média [2] potvrdila, že v

noci z pondělí na úterý došlo podle názorů německých i ruských

energetiků k útoku proti potrubím Nord Stream 1 a 2 s odstupem

několika málo desítek minut.

Ruské seismologické stanice v Petrohradu podle ruské

televize zaznamenaly při explozích otřesy na dně Baltu o

sílu 5,8 stupně Richterovy škály a podle vojenských analytiků na

1. kanálu ruské televize odpovídaly otřesy použití

protiponorkových 1000 lb. torpéd odpálených buď z lodi, z

ponorky anebo shozených ze stíhačky.

V oblasti operovala skupina amerických útočných lodí

Jak uvedl [3] server Politikus, v oblasti obou incidentů v době

explozí operovala skupina amerických útočných lodí, které právě

oznámily dokončení prací v oblasti. Expediční oddíl lodí amerického

námořnictva pod vedením univerzální výsadkové lodi USS Kearsarge

dokončil v úterý úkoly v Baltském moři a byl spatřen, jak průlivem

míří narychlo pryč do Severního moře. V době prvního zachycení lodí

na online mapách se skupina lodí amerického námořnictva nacházela

30 kilometrů od místa údajné sabotáže plynovodu Nord Stream 1 a

asi 50 kilometrů od vedení plynovodu Nord Stream-2.

https://href.li/?https://www.tagesspiegel.de/wirtschaft/druckabfall-in-beiden-leitungen-gemeldet-nord-stream-pipelines-moglicherweise-durch-anschlage-beschadigt-8687140.html
https://href.li/?https://www.rt.com/russia/563614-explosions-detected-near-nordstream/
https://href.li/?https://politikus.info/events/147018-korabli-ssha-uhodyat-iz-zony-predpolagaemoy-diversii-na-gazoprovodah.html
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Skupina amerických lodí v těsné blízkosti plynovodů Nord Stream 1 a 2 v

Baltském moři

Lodě byly objeveny zhruba 5 hodin po explozích, takže není

vyloučeno, že mohly mít s explozemi hodně co do činění a teď

narychlo opouští místo činu. Na sociálních sítích v Polsku se naopak

tvrdí, že za útokem stojí polská armáda, která použila munici

dodanou z USA, konkrétně letecké protiponorkové bomby s

naváděním. Nad oblastí prý před výbuchy kroužilo letadlo polského

námořnictva. Rusům to může být jedno, protože oba plynovody jsou

v majetku Německa, konkrétně německé firmy Nord Stream AG.

Níže jsou záběry dánského letectva zachycující místa po explozích,

kde na hladinu moře uniká plyn.

2:12
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Švédské orgány zaznamenaly únik plynu v moři nedaleko Dánska a

protože jde o masivní úniky, je prakticky vyloučena výrobní vada,

prasknutí svařeného spoje, protože takové poruchy mají

charakteristické chování mírného poklesu tlaku při tlakování, což

https://aeronet.news/wp-content/uploads/US-shipsNordStream.jpg
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charakterizuje netěsnost. V těchto případech o netěsnost

nejde, protože tlaky v potrubích klesly prakticky na nulu.

Takové chování plynovodu odpovídá destrukci roury v obrovském

rozměru, kdy otvor je tak velký, že vyšší tlakování kompresorem

nedokáže úroveň tlaku vrátit na normál, protože velkým otvorem

utíká více plynu, než kolik kompresorová stanice na pobřeží dokáže

kompenzovat. A hlavně, při úniku plynu z podmořského potrubí

nevznikají samovolné exploze.

Německo právě přišlo o naději na záchranu průmyslu, teď začne naprosté peklo

A vzhledem k tomu, že k událostem došlo na dvou oddělených

plynovodech Nord Stream 1 a 2, potom jediným možným

vysvětlením je sabotáž. Pokud někdo výbušninami zničil na mořském

dně obě potrubí, potom jejich oprava vyžaduje součinnost Dánska,

protože se jedná podle informací o jeho teritoriální vody, ale Dánsko

uvalilo na Rusko mohutné sankce, takže to vypadá, že dokud

nebudou sankce proti Rusku zrušeny, plynovody opraveny být

nemohou. Další poškození se nachází i v teritoriálních vodách

Švédska.

A i kdyby došlo ke zrušení sankcí, oprava v těch místech bude trvat i

déle než rok. Podle Gazpromu jsou potrubí poškozena v místech, kde

je větší hloubka a opravu nemohou provést potápěči, takže

nepoškozené konce potrubí se musí pomocí lan vyzvednout nad

mořskou hladinu a poškozená část bude vyměněna za novou trubku a

všechno se to svaří dohromady na palubě pokládkové lodi.
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Německo si dobrovolně nezprovoznilo Nord Stream 2 a teď už nemá ani

jedničku. Oba plynovody “někdo” vyhodil do povětří, tedy vlastně do povodí

Baltu.

Zásadní zpráva celé události je tato: Američané právě zaútočili

na Německo skrze likvidaci jeho průmyslu a jediného

plynového pojítka na levný plyn, tedy na ten ruský! A spolu s

Německem zařve celá EU! Američanům šlo od počátku 90. let o

zabránění spojení Berlína a Moskvy, protože to by ohrozilo americké

zájmy v Evropě. Německo se ekonomicky zcela navázalo na ruské

levné energii, což Německu pomohlo obrovský ekonomický rozvoj za

posledních 30 let.

Bez ruského plynu, bez levného plynu a jeho dostatku nemůže

německý průmysl v Německu pokračovat a bude muset zavírat

továrny a přesunovat výrobu na jihozápad a sever Evropy, do měst na

pobřeží, kde již mají a kde existují LNG zásobníky, bez kterých se

německé podniky neobejdou. A to samé platí o podnicích ve Střední a

Východní Evropě.

Škoda Auto může v Česku úplně skončit za současné situace, první náznaky od VW již přišly

Před 4 dny uvedl [4] viceprezident Svazu průmyslu a dopravy Radek

Špicar pro server E15, že německý Volkswagen uvedl, že pokud

nedostatek levného plynu bude v Německu a v zemích

https://aeronet.news/wp-content/uploads/nord-stream-2-pipe.jpg
https://href.li/?https://www.e15.cz/rozhovory/volkswagenu-i-dalsim-zahranicnim-koncernum-se-uz-vyroba-v-cesku-nevyplati-varuje-spicar-1393417
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Východní Evropy pokračovat, bude nucen zavřít

automobilové podniky a celé je přesunout na jihozápad a

sever Evropy, a to právě kvůli tomu, že tyto země mají LNG

zásobníky, do kterých LNG tankery přivážejí zkapalněný plyn z

celého světa, včetně toho ruského LNG, protože Rusko prodává LNG

do Číny a Čína potom LNG, které nespotřebuje, vozí tankery do

Evropy do LNG terminálů ve Španělsku, v Portugalsku a také ve

skandinávských zemích.

Situace je tady v Německu v posledních hodinách alarmující, největší

automobilky zvažují uzavření německých podniků a přesun do

Španělska a do dalších zemí. Totéž podle všeho hrozí i automobilce

Škoda. Stovky tisíc lidí v ČR by přišly o práci, protože o práci by přišli

nejen zaměstnanci automobilky, ale naprosto všichni nasmlouvaní

dodavatelé. A po konci Škody v ČR by odešly i ty subdodavatelské

podniky, minimálně ty, které rovněž mají potřebu dostatku plynu pro

svoji výrobu.

Tahle loga budou brzy na masky škodovek lepit španělské dělnice

Stále více německých ekonomů tvrdí, že jim připadá, že to co dnes

právě zažíváme v Německu je proces nepřátelské deindustrializace

ordinované Německu z USA. A pád Německa jako ekonomiky č. 1 v

https://aeronet.news/wp-content/uploads/skoda_23.jpg


7/19

EU povede i ke zhroucení EU. A na jejím místě nezůstane

vzduchoprázdno, ale již dopředu je připravený nový projekt

pod kontrolou amerických neonacistů, pohrobků

německých esesáků odsunutých po II. sv. válce v rámci

tajné operace Paperclip do USA. Jejich potomci ovládli

americký Deep State a po desítkách let se snaží znovu vrátit do

Evropy a do rodného Německa, ale k převzetí moci nad Německem

potřebují nejprve v Německu vyvolat mamutí krizi, tu samou krizi,

která v roce 1933 vynesla k moci Adolfa Hitlera.

Američané získali pro projekt Trojmoří už i Itálii, nová premiérka je koněm Aspen Institutu. Velký

špatný pro vlastence!

Bez krize není možné provést v Německu americkou renacifikaci,

protože Německo bylo důkladně denacifikováno po roce 1945. Pouze

mohutná ekonomická krize v Německu tuto denacifikaci vynuluje a

umožní návrat neonacistickým a současně pro-americkým procesům

řízení stejně, jako k tomu došlo v pondělí v Itálii, kde se k moci

dostala pro-americká kobyla, členka italské pobočky Aspen

Institutu a obrovská zastánkyně dodávek zbraní Ukrajině

proti Rusku Giorgia Meloni a její hnutí Italské bratrstvo. Velká

zastánkyně svazku Itálie a USA vyhrála volby a povede Itálii proti

Evropské unii a ve prospěch pro-amerického projektu Trojmoří v

Evropě. Mnoho lidí v ČR jásá, že v Itálii vyhrála proti-bruselská

strana, jenže to je omyl.
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Budoucí premiérka Itálie Giorgia Meloni

Skutečnou vlasteneckou stranou je pouze strana Liga pod vedením

Mattea Salviniho, která ale získala jen 8% hlasů. A to je všechno. O

italských volbách chystám extra analytický článek, kvůli kterému asi

v mnoha rodinách spadnou hodiny ze zdi, ale Itálie a její vlastenci se

stali oběti monstr-podvodu a nechali se zlákat Světlonošem v

sukních.

Giorgia Meloni je totiž tak úzce provázaná na Deep State v

USA, že v jejím týmu jsou dokonce poradci a lidé z bývalé

vlády pro-amerického poskoka Maria Montiho. Všechno, co

se teď děje, je proces likvidace Německa s cílem svržení poválečného

politického systému v Berlíně a tichá či více hlučná reinstalace

neonacistického systému, který ale nepůjde po krku Židů, ale

tentokrát po krku Rusů a všeho ruského! A to se již de facto děje v

celé Evropě.

Nacismus se s velkou sebejistotou vrací po 77 letech do Evropy z USA, kam v roce 1945 byl evakuován

naivními Američany

Jak jsem již v pátek minulý týden vysvětloval Vítkovi na SVCS, k

nastolení tvrdého neonacistického a protiruského systému v Evropě

se musí nejprve zhroutit německá ekonomika, která umete cestu

novým radikálním a neonacistickým politikům, které ale většina z

https://aeronet.news/wp-content/uploads/GiorgiaMeloni.jpg
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vás nebude schopna za neonacisty označit nebo identifikovat, protože

se budou ti politici etablovat jako vlastenci, kteří jsou proti migraci,

kteří jsou proti Bruselu, a jsou proti Berlínu, ale na straně druhé už

zdaleka tak nejsou proti NATO, ani proti USA a hlavně ani proti

Izraeli.

Základní trivia o tajné operaci Paperclip

Celý tento neonacistický systém přiváží do Evropy pohrobci nácků

III. Říše, kteří po roce 1945 ovládli americkou zahraniční politiku a

vytvořili mohutnou stínovou a nikým nevolenou neonacistickou

vládu, tzv. Deep State. Proto najednou začínají procesy

https://aeronet.news/wp-content/uploads/operation-paperclip.jpg
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revizionismu v Evropě, odstraňují se sovětské pomníky a

naopak Wehrmacht se oslavuje a v ulicích už se opět nosí

hákové kříže.

Zatím jen na Ukrajině. Ale zbytek Evropy to čeká brzy. Itálie je zemí,

kde se systému renacifikace bude velmi dobře dařit, ale tentokrát to

bude všechno maskováno za vlastenecké řečičky, kterými nás budou

oblbovat členové a členky Aspen Institutů, což jsou mateřské školky a

přípravky pro lokální kádry amerického Deep State.

Konec projektu Das Neue Europa a polský europoslanec a bývalý ministr obrany a zahraničí poděkoval

USA na Twitteru za útok na oba plynovody

Německo bez ruského plynu se položí. Je to otázka několika týdnů a

celé to začne odstávkami provozů, krácením výroby a hlavně

zavíráním podniků v Německu, v ČR a na Slovensku a přesun výroby

na jihovýchod a sever Evropy. To není skepticismus, ani alarmismus,

to je prostě konstatování faktu a reality, protože strojní firmy, které

ve výrobním procesu mají použití plynu, nemohou dále pokračovat

ve výrobě v prostoru, kde je plynu nedostatek, a když nějaký je, tak je

extrémně předražen a nelze ho zákazníkovi promítnout do ceny,

kterou má za zboží zaplatit.

Projekt Trojmoří je tady a oznámily ho de facto tři mohutné exploze

konce německého průmyslu, které zahřměly na dně Baltského moře.

A ty exploze dost možná pohřbily i Aachenskou smlouvu a projekt

Das Neue Europa. A potvrzuje to i reakce polských politiků.

Europoslanec Radek Sikorski dokonce na Twitteru

poděkoval USA za zničení Nord Stream 1 a 2! Sikorski byl v

minulosti ministrem obrany a rovněž ministrem zahraničí Polska.

Tady prostě není potřeba spekulovat, oni se s tím ani netají a

dokonce rovnou Američanům polští poslanci děkuji. Ano, Německo

je likvidováno v přímém přenosu a Poláci se těší na novou říši v

Evropě, na projekt Trojmoří.

Thank you, USA. pic.twitter.com/nALlYQ1Crb

— Radek Sikorski MEP (@radeksikorski) September 27, 2022

https://t.co/nALlYQ1Crb
https://twitter.com/radeksikorski/status/1574800653724966915?ref_src=twsrc%5Etfw
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Dopady na Německo a průmysl se projeví s určitým zpožděním, za

pár dnů až týdnů, až se situace stačí odrazit do nových propočtů cen

plynu pro průmysl, který definitivně přišel o ruský plyn, i o to málo, k

čemu se německý průmysl upínal. A dopad na český a slovenský

průmysl bude o to tvrdší. Bez německého průmyslu se položí

celá Evropská unie, která spadne do náruče nácků v

Trojmoří, kteří jsou již nachystaní k zopakování tažení celé

Evropy na Rusko. Drang nach Osten! To samé proběhlo v ČR, kde

vlastenecké hnutí bylo v roce 2017 uneseno pro podporu NATO a

Izraele. Plné huby vlastenectví a potom hlasují pro nasunování

zbraní na Ukrajinu, pro transatlantické souručenství a pro

bezmeznou podporu nejvíce nacifikovaného státu na světě, Izraeli!

-VK-

Šéfredaktor AE News

S námi čtete, s námi objevujete

Vážení čtenáři Aeronetu, pokud se vám líbí naše investigativní

žurnalistika a komplexní analýzy, které pro Vás už 8. rokem děláme,

pokud se vám líbí naše články, videa, překlady videí a pravidelné

páteční pořady na SVCS, a chcete-li, abychom vám i nadále mohli

přinášet nové informace a politické analýzy a komentáře, přispějte

prosím jakoukoliv sumou v závěru tohoto měsíce na naší obvyklé

darovací stránce zde, ale pouze v případě, že si to můžete dovolit,

tedy podle svých možností. Každý příspěvek má smysl, každý se

počítá, malý i velký. Zatím jsme vysbírali jen cca. 35% z cílové sumy

a do konce měsíce zbývají 3 dny. Přispět můžete bankovním

převodem, PayPalem, kryptoměnami Bitcoin, Bitcoin Cash,

Ethereum a Monero, a poštovní složenkou na účet. Naše práce může

pokračovat jedině s Vaší podporou, jinak to není možné a nemělo by

to ani smysl, protože podpora musí být oboustranná. Náš server je

tu pro vás. Za Vaši podporu a pomoc předem děkujeme!

https://aeronet.news/donate/
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113

Komentářů k článku

Váš vložený komentář se nemusí zobrazit ihned, je-li zadržen

Akismetem. V takovém případě je diskusní příspěvek odeslán k

ručnímu schválení administrátorem, což může zabrat až 24 hodin.

Neodesílejte příspěvek znovu, neurychlíte tím jeho schválení.

Děkujeme.

 

  Zasílat  

od nových od starých od palců

Rusove maji jen dve noznosti.Zaridit nevinnou prirodni anomalii a

zaplavit Anglii a pobrezi USA a zadruhe, nee druhak, kruci, vojensky

rychle Jewropu obsadit a vsechny nacky zlikvidovat vcetne jejich

kojencu.

Omyl Trampe, rusum zbyva jen lecba zapadu naprostym sokem a to

je nuklearni uder, to je bohuzel v soucasne situaci trpka pravda.

 
Tedy v pripade, ze zapad se nevzpamatuje a nevezme do hrsti svuj

zapomenuty selsky rozum.

https://aeronet.news/donate/
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Sydir Kovpak Zde neni dovoleno polemizovat o tom, ze lidstvo je jen

na urovni mravencu. A tudiz neni dovoleno mravencum pouzit

jaderne zbrane. A vymesky Putina o nejake jaderne vymene jsou

cucanove pohadky vycucane z prstu.

Aha, tak to jsem nevedel….

Myslim, ze jedna vec by potrebovala objasnit. Z kraje clanku se

hovori, ze potrubi obou plynovodu Nord Stream jsou v majetku

Nemecka, konkrétne nemecké firmy Nord Stream AG. Dale pak se

ale tvrdi, ze oprava poskozeného potrubi podléha protiruskym

sankcim a ze sankce budou uplatneny ze strany Danska a Svédska.

Otazka zni …jak je mozné uplatnovat protiruské sankce na opravu

majetku, ktery nepatri Rusku, ale Nemecku? Tohle mi hlava nebere.

Ne, zacina jit do tuhyho. Zima na krku a ted tohle. Tahle vec smrdi

pripravou na obrovsky konflikt v Evrope, ktery znovu zatahne

Nemecko do role ukrivdené mocnosti. Zajimava na tom je i

skutecnost, ze zasrani Polaci se nepoucili a znovu si koleduji o

poradnou presdrzku …stejne jako v roce 1939. Ja vim, citi se silni v

kramflecich pod ochranou americkych neoconu, ale vsichni vime, ze

kdyz dojde na lamani okoralého chleba, tvrdé okrajky jdou do kose a

zustava pouze neokoraly prostredek.

Obcané stredoevropskych zemi by se meli mit napozoru pred

nebezpecnymi psychopaty, kteri v jejich zemich zaujali pozice

vzteklych mopsliku americkych neoconu. Ukrajinci uz brzy pochopi,

ze se dali na spatnou stranu. Americti neoconi nemaji zadné

rovnocené spojence, ci partnery. Maji pouze vsehoschopné vazaly,

které odhodi jako posmrkany kleenex.
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Minoltista

Takze trapak Radek Sikorski dekoval USA za poskozeni plynovodu

Nord Stream 1 a 2. Hm, tak v tom pripade stopa vede k

teroristickemu utoku USA. No nevim, jak se na praskace Sikorskeho

bude tvarit teroristicka emeeeryka. Polak R. Sikorsky musi byt

skutecny simpleton, ze za zdemolovani obou Streemu dekuje

americkym lumpum, aniz si uvedomuje, ze udava stopu, kdo se za

utokem skryva.

 
Proste typicky polsky blb. A tahle polska jelita chcete drzet ve spolku

V4?

 
Tipuju, ze krivacke USA s priblblou EU se budou snazit svest utok na

Rusko. 🙁

Kdo jiny by pripadal v uvahu, nez americané? Nikdo. Okamzite jak

vysla zprava o deravém potrubi Nord Stream 1 a 2, tak se mi zjevil

americky jestrab …pardon, orel. Pokazdé kdyz se stane

“nevysvetlitelna” nehoda, clovek by si mel polozit otazku, komu to

vyhovuje.

 
Nahody existuji jenom v pohadkach pro naivni lidi. Dnesni

mainstream je knihou pohadek Tisice a jedné noci.

To polské trdlo hraje svoji roli, aniz by si uvedomoval nedozirné

nasledky svych tupych prohlaseni.

Němci jistojistě do 5 let začnou těžit vlastní břidlicový plyn, postaví

nové bloky jaderných elektráren – vystačí si. Horší to bude s námi –

závislost na deep state USA a aktivitách CIA ve střední jewropě je

tragická. Nejde jen o Aspen a rotary a podobné hovadiny, ale o
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komplexní vojensko-ekonomický komplex aktiv zejména v rámci

ČNB, Min. obrany a strakovky. Naše závislost na Německu se pomalu

a jistě převalí do mnohem horší závislosti na tomhle hnoji.

Všechno, co tu postupně uvádí VK, mi do sebe krásně zapadá.

Nehraje je mi ale drobnost ohledně nacifikace Německa. Ona snad

nebude postavena na rasovém základě? Budou snad novou “panskou

rasu”, německý “nadnárod” tvořit spolu s Němci též Turci a další

muslimské národy, takže ideálem už nebude modrooký vysoký

blonďák se světlou pletí, ale “krásně opálený” černovlasý, hnědooký

prcek?

A ještě poznámka. Pan VK toho má hodně, musí studovat prameny,

zdroje, vydá 6 článků do týdne, k tomu vystoupení na SV. Také někdy

musí odpočívat. Ale zajímavé je, že jeho dnem odpočinku, kdy

nepublikuje, je sobota a ne neděle.

Logika bude asi v tom, ze clanek je skoro vzdy v patek pred poradem

na svcs.

 
A pokud jsou treba 3 clanky tydne, tak si je nevystrile dva dny po

sobe.

Sobota? Nechci byt jizlivy, ale je to zajimavy postreh. Kdybych byl

odpurce teorii pana VK, okamzite bych vyuzil vyhody prihravky na

smec.

Shabbat je venovan ruznym ceremoniim a ritualum. Na praci neni

cas 😉
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jen bych si dovolil oponovat v tom záhlaví,že Američané byli

naivní.Ne,ne, ti dobře věděli co chtějí a proč.Měli vytipované

lidi,vědce,které nutně potřebovali dostat do Států.Museli je rychle

najít a dalo to fušku je dohledat,když se schovávali.A ještě měli

konkurenci v Sovětech.Ti lovili ve stejných vodách..Na té operaci se

podíleli špičkoví důstojníci rozvědek CIC a OSS generála

Donovana.Jak se později už přejmenovaná CIA vyjádřila v jednom

interním dokumentu,tak operace Paperclip ušetřila USA pět let

komplikovaného bádání a náskok před SSSR v raketovém programu

a v letectví a miliardy dolarů,tím,že tyto mozky získala pro

sebe.Němci opravdu věděli o vývoji atomových zbraní a letadel příliš

mnoho.Byli krůček od zdokonalení použití laseru a luminiscence při

obohacování štěpného materiálu. Nakonec i operace Gellen postavila

na nohy zpravodajskou službu NSR vybudování kontaktů na

Adenauera a vznik vlivu a základen v NSR Spojených států a udržení

vlivu po zrušení velitelství okupační správy ve Frankfurtu.

Tento článek jsem si přečetla opravdu s chutí. Pravda, oni se s tím již

ani netají. Jen s maličkostí nemohu souhlasit.

 
…..Německo bylo důkladně denacifikováno po roce 1945. Tohle jak z

článku zde. Tak dovolte všichni, abych pořádně zasmála. Dříve by se

řeklo “a kdo tomu věří tak je vůl”. Dnes už jsou to děti jejich dětí,

dobře situované rodiny, spící buňky. Ti převezou časem moc.

Denacifikace Nemecka byl mytus, ktery bylo mozné zivit pocas

ekonomické konjunktury a socialni prosperity. Jakmile nastane

hluboka a nesnesitelna krize, ubohym obcanum se nabidnou

nacifikacni procesy jako jedina cesta, jak z krize ven. Tupa

spolecenska vetsina tzv. rozenych otroku s tim nema zadny problém.
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Hnedy mor je v Evrope na vzestupu a Ukrajina je predehrou k vecem,

které postupne prijdou. Zkorumpované vlady na tom jiz pracuji

vsude …a ani ta soucasna cesko-ukrajinska neni pozadu.

TOP 009% 🙂

No, Fialohňupa z toho bolet “kedlubna” nebude, Germánie mu přece

slíbila dodávky na úkor germán. průmyslu, že (?); normální občan

ČR mu věřil asi tak jako jeho “hrdinské cestě” do Kyjeva s výlezem v

polské Přemyšli; dle volebních výsledků je jasné, že máme hňupů a

slabomyslných v republice mraky. Jisté je, že debilní

germany.green.deal i s vyhozenými prašulemi v astronomické výši je

obojí v prdeli, vč. jejich zdebilizované politické reprezentace a

potažmo to čeká podřadné politiky ve Fialově a Čaputově, že by v

Ejmerice tyhle mínili lúzry zaměstnat, je iluzorní jako zmoudření

fonLejna a Jožina Bordella.

https://href.li/?https://i.imgur.com/9kzRCr3.png
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Ve stejný den poláci otevřou plynovod Baltic Pipe a v ten totožný den

exploduje shodou náhod NS1 a NS2… Covid byl opravdu testem

globální inteligence… Takové branné cvičení.

 
https://www.idnes.cz/ekonomika/zahranicni/polsko-baltic-pipe-

plynovod-slavnostni-otevreni-suroviny.A220927_125808_eko-

zahranicni_jla

Nejdřív debilizace … pak mobilizace 🙂

Fašisti sa činia a vojna je to teda o všetko. Aká bude Ruská odpoveď?

Ukrajina by mala byť obsadená celá aby mohol fungovať aj plynovod

do EU cez Slovensko. No uvidíme zatiaľ to na Ruskej fronte skôr

https://href.li/?https://www.idnes.cz/ekonomika/zahranicni/polsko-baltic-pipe-plynovod-slavnostni-otevreni-suroviny.A220927_125808_eko-zahranicni_jla
https://href.li/?https://i.imgur.com/g9I9xnO.png
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stagnuje. Dúfajme že čoskoro prídu Rusom posily v podobe

profesionálne zazmluvnených vojakov na ktorých miesta na

hraniciach budú nasadení záložáci

 
https://aragonit11.blogspot.com/2022/07/zelenskemu-volali-z-

domu-zo-slonoviny-v.html

 

 

https://href.li/?https://aragonit11.blogspot.com/2022/07/zelenskemu-volali-z-domu-zo-slonoviny-v.html

